
Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 28.01.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

Prítomní :     Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Igor Malko, zástupca starostky  
                      Viliam Lučanský, poslanec  
                      Ing. Rastislav Košút, poslanec          
                      Ing. Marek Korbeľ, poslanec               
                      Ing. Peter Rendek, poslanec 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Jaroslava Tureková, kontrolórka obce 
- príloha č. 1)  
 
Verejnosť :    
Peter Turek, Ing. Filip Beláň 
 
Otvorenie  
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, starostka obce. V 
úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných prítomných a skonštatovala, že počet 
prítomných poslancov je 6 , t .j. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh 
programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie 
obecného zastupiteľstva .  
 
Program: 
   1.  Otvorenie zasadnutia  
   2.  Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
   3.  Schválenie programu 
   4.  Kontrola uznesení 
   5.  Čerpanie rozpočtu za rok 2020 
   6.  Rozpočtové opatrenia XVI/2020, XVII/2020, stanovisko hlavnej kontrolórky obce k čerpaniu 
        rozpočtu za rok 2020  
   7.  Prerokovalo návrhu kompenzácie cestovných výdavkov starostke obce na súkromné  
        vozidlo na rok 2021 
   8.  Prerokovanie návrhu právomoci pre starostku obce robiť zmeny v rozpočte obce na rok  
        2021 
   9.  Plán investičných akcií na rok 2021 
 10.  Výzva pre vlastníkov lesných pozemkov 
 11.  Príprava na voľby hlavného kontrolóra obce 
 12.  Informácia o riešení križovatky I/65D Martin 
 13. Určenie názvu  ulíc a číslovanie stavieb v obci Bystrička  
 14.  Prerokovanie návrhu optickej siete v obci Bystrička od spoločnosti Slovak Telekom     
 15.  Došlá korešpondencia, rôzne 
 16.  Diskusia 
 17.  Záver 

 
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
    Zapisovateľ:                     v zastúpení Ing. Jaroslava Tureková  
     Návrhová komisia:           Ing. Košút,  Ing. Rendek,  p. Lučanský,   
     Overovatelia zápisnice:   Ing. Malko, Ing. Korbeľ 
     Hlasovanie:       
                              Za: 6   -  Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová    
                              Proti: 0                    Zdržal sa: 0 
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3.  Schválenie programu 
     Hlasovanie: 
                             Za: 6   -  Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová    
                              Proti: 0                    Zdržal sa: 0 
 
4.  Kontrola uznesení 
      Starostka obce – skonštatovala že  nebola uložená úloha.  
      Hlasovanie:     Za:  6  Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová    
                              Proti:0                       Zdržal sa: 0 
 
  5.  Čerpanie rozpočtu za rok 2020 
        Materiál bol poslancom zaslaný.    
        Príloha č.2) 
        Hl. kontrolórka obce informovala poslancov OZ o čerpaní rozpočtu k 31.12.2020. Čerpanie rozpočtu 
        k 31.12.2020 je v súlade s vypracovaným Návrhom rozpočtu na rok 2020, ktorý bol k 31.12.2020   
        17 x   upravovaný.  Všetky úpravy rozpočtu schvaľovali poslanci OZ alebo starostka obce. 
         K prednesenému Odbornému stanovisku k čerpaniu rozpočtu za rok 2020 neboli žiadne pripomienky,  
         poslanci  Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce zobrali  čerpanie rozpočtu k 31.12.2020 zobrali  
         na vedomie. 
         Hlasovanie:     Za:  6  Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová    
                                 Proti:0                       Zdržal sa: 0 
 
    6. Rozpočtové opatrenia XVI/2020, XVII/2020, I/2021   
        Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č.3a),   3b),  3c) 
         Kontrolórka obce informovala poslancov, že v Rozpočtovom opatrení č. XVI/2020  boli  príjmy  
         upravené nasledovne- do  Príjmovej časti  - kapitola č. 100 Daňové príjmy boli navýšené o čiastku  
        16 002,55 € a kapitola č. 300 Granty a transfery boli upravené na o čiastku  +2 002,29 €, o tieto sumy  
         boli upravené aj položky vo výdavkovej časti.    
         Rozpočtové opatrenie č. XVII/2021 bolo vypracované z dôvodu zníženia dotácií na Rekonštrukciu  
         a zateplenie budovy obecného úradu o sumu 31 548,24 €, o túto sumu museli byť upravené aj výdavky  
         vo výdavkovej časti. 
         Rozpočtové opatrenie č. I/2020 výdavková časť  je upravená výdavková časť – bežné výdavky boli  
         znížené o sumu 30 000,00 € a táto suma bola presunutá na kapitálové výdavky – výstavba hasičskej  
         zbrojnice z dôvodu, aby stavebná firma mohla nepretržite pracovať na dostavbe hasičskej zbrojnice.  
         Po schválení Záverečného účtu za rok 2020 bude celá suma z Rezervného fondu presunutá na   
         kapitálové výdavky – výstavba hasičskej zbrojnice a táto suma – 30 000,00 € bude vrátená na bežné  
         výdavky.   
         K Rozpočtovému opatreniu č. XVI/2020, XVII/2020 a I/2021 nemali poslanci OZ žiadne pripomienky. 
         Rozpočtové opatrenia č. XVI/2020, č. XVII/2020 poslanci OZ zobrali na vedomie. 
         Poslanci OZ schválili Rozpočtové opatrenie č. I/2021. 
         Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
   7.  Prerokovalo návrhu kompenzácie cestovných výdavkov starostke obce na súkromné  
        vozidlo na rok 2021 
        Materiál bol poslancom zaslaný.    
        Príloha č.4 
        Starostka obce  – oboznámila poslancov OZ, že je potrebné schváliť Návrh kompenzácie cestovných  
        výdavkov na osobné súkromné vozidlo na rok 2021. 
        Poslanci OZ nemali  žiadne pripomienky. 
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              Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
   8.  Prerokovanie návrhu právomoci pre starostku obce robiť zmeny v rozpočte obce na rok  
        2021 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č.5 
         Hlavná kontrolórka obce vysvetlila poslancom, že takto sa to robí na návrh auditorky. 
         Poslanci OZ k návrhu nemali pripomienky. 
         Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 

 
   9.  Plán investičných akcií na rok 2021 
        Materiál bol poslancom zaslaný.    
        Príloha č.6 
        Poslanci OZ bez pripomienok schválili Plán investičných akcií na rok 2021. 
        Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
  10. Výzva pre vlastníkov lesných pozemkov 
        Materiál bol poslancom zaslaný.    
        Príloha č.7 
        Starostka – je na internetovej stránke obce Bystrička zverejnená výzva pre vlastníkov lesných  
        pozemkov, ktorí do zverejnenia výzvy   nepožiadali   o navrátenie užívacích práv k lesným pozemkom. 
        Na požiadanie lesný hospodár Ing. Milan Mallý preveril túto informáciu a zistil, že obec má všetky  
        pozemky vysporiadané. Dal k tomu aj písomné stanovisko. 
        Ing. Korbeľ – bola novelizovaná vyhláška o lesných pozemkoch a geodet zistil prekrývanie  parciel  
        KN-C a KN-E, preto sa to zobrazilo aj v zoznamoch vlastníkoch. Je to len spôsobené nepresnosťou  
        merania. 
        Poslanci OZ prerokovaný materiál zobrali na vedomie. 
        Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
 
11.  Príprava na voľby hlavného kontrolóra obce 
        Materiál bol poslancom zaslaný.    
        Príloha č.8 
        Starostka informovala poslancov OZ, že kontrolórke končí 31.3.2021 volebné obdobie, preto je  
        potrebné schváliť  podmienky na voľbu hlavného kontrolóra na ďalšie volebné obdobie. 
        Predsedom komisie je Ing. Košút. 
        Podľa § 18a ods. 3 posledná veta zákona o obecnom zriadení  
        a) nasledovné náležitosti prihlášky: 
             Uchádzač je povinný priložiť:  
             - doklad o najvyššom ukončenom vzdelaní / vyžaduje sa ukončené minimálne úplné stredné  
               vzdelanie/ 
             - stručný profesionálny životopis 
             - výpis z registra trestov nie starší ako tri mesiace 
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          - motivačný list so zameraním na zdokumentovanie predpokladov na profesionálny výkon  
            kontrolnej činnosti 
          - vyhlásenie, že uchádzač ovláda všetky štandardné zručnosti pre prácu s PC /ako textový editor,  
            tabuľový procesor, internetové prehliadače,  programy na správu a spracovanie elektronickej pošty  
            a pod./  
          - uchádzač doručí prihlášku doporučeným listom alebo osobne na obecný úrad v obálke  
            s označením „voľba hlavného kontrolóra – neotvárať“ 
        b) podrobnosti o spôsobe a vykonaní voľby hlavného kontrolóra 
            Postup pri voľbe hlavného kontrolóra: 
            - uzávierku prihlášok vykoná komisia poslancov v zložení: Ing. Marek Korbeľ, Ing. Rastislav Košút,  
              Ing. Igor Malko, Ing. Martin Matuľa, Mgr. Elena Pospíšilová, Ing. Peter Rendek, ktorá súčasne  
              vyhodnotí doručené prihlášky uchádzačov z hľadiska zákona a vyhlásených podmienok 
            - uchádzači, ktorí splnili zákonom stanovené podmienky a doručili včasnú a úplnú prihlášku budú  
              prizvaní na zasadnutie obecného zastupiteľstva 
            - predseda komisie ja Ing. Košút, ktorý oboznámi obecné zastupiteľstvo s výsledkom vyhodnotenia  
              prihlášok 
           - každý uchádzač bude mať možnosť na osobnú prezentáciu v trvaní najviac 5 minút, ktorej cieľom  
             je zdokumentovať odbornú a komunikačnú pripravenosť uchádzača na výkon funkcie hlavného  
             kontrolóra 
           - poslanci obecného zastupiteľstva môžu uchádzačovi   po jeho prezentácií položiť otázky 
           - voľba hlavného kontrolóra sa uskutoční tajným hlasovaním 
        c) dĺžku pracovného času – na 4 hodiny denne 
        d) začiatok pracovného pomeru od 01.04.2021 
             Poslanci OZ schválili podmienky na voľbu hlavného kontrolóra na ďalšie obdobie. 
                Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
               
 12.  Informácia o riešení križovatky I/65D Martin 
        Materiál bol poslancom zaslaný.    
        Príloha č.9 
        Starostka – informovala poslancov OZ, že križovatka by mala byť v lete hotová aj keď tomu neverí. 
        Dostala informáciu, že cesta popri teplárni je zatarasené kamiónmi  so štiepkou. 
        Ing. Korbeľ – nech si autá dajú do areálu 
        Ing. Košút – to nie je možné, pretože ich musia vážiť a nie je možné odstaviť tam viac áut. 
        Starostka – chce fotodokumentáciu, aby mohla napísať žiadosť o nápravu (uvoľnenie komunikácie)  
        do Martina, pretože občania z obce túto cestu veľa využívajú, pretože obchvat je stále plný. 
             Poslanci OZ prerokovaný materiál zobrali na vedomie. 
                 Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 

13. Určenie názvu  ulíc a číslovanie stavieb v obci Bystrička  
      Materiál bol poslancom zaslaný.    
      Príloha č.10 
      Starostka – oslovila  poslancov, aby ešte raz prehodnotili názvy ulíc. Telefonovala s p. Muránskym –  
      lektor registra adries  a ten dal takéto pokyny: 
      -  vybrať názvy ulíc 
      -  poslať návrh názvy ulíc do Jazykového ústavu Ľudovíta Štúra 
      -  vypracovať VZN 
      -  zamerať geografickú os ulice 
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      - Zuzka musí do počítača nahrať ulice do registra adries 
      - dať vyrobiť tabuľky s názvom ulíc 
      - tabuľky osadiť  
      A až toto všetko bude pripravené, môže obec zaviesť názvy ulíc s orientačným číslom, čo skôr ako od  
      budúceho roka nestihneme. 
      Potom každému občanovi vystaviť potvrdenie, že z úradnej moci obce došlo k zmene adries, aby si  
      občania mohli vymeniť občianske preukazy zadarmo.  
      Ing. Korbeľ navrhuje ulicu miesto názov Sihote nazvať Ulica J. Vilimovského, zmenili sa ešte názvy  
      niektorých ulíc 
                Poslanci OZ po úprave schválili názvy ulíc. 
                 Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
14.  Prerokovanie návrhu optickej siete v obci Bystrička od spoločnosti Slovak Telekom     
       Materiál bol poslancom zaslaný.    
       Príloha č.11 
       Starostka – informovala  poslancov, že obec dostala informáciu od firmy Telekom, že by zriadila  
       optickú sieť v obci a poslala aj schému vedenia. Obec si ju má pozrieť a opraviť. Poslanci doplnili  
       nákres. 
       Ing. Malko – nech radšej je vedená optika vzduchom, pretože je otázne ako dlho by trvalo výkopové  
       práce. 
            Poslanci OZ po úprave schválili vedenie optickej siete. 
            Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
15.  Došlá korešpondencia, rôzne 
      a)   Doplnok č.1 k tarife dopravcu pre prepravu cestujúcich a batožín v mestskej verejnej  
            autobusovej doprave Martin, Vrútky 
      Starostka obec- nepodpísala uznesenie č. 337/2020 zo dňa 10.12.2020.  
      Poslanci preto opätovne schvaľovali  Doplnok č.1 k tarife dopravcu pre prepravu cestujúcich a batožín  
      v mestskej verejnej autobusovej doprave Martin, Vrútky. Poslanci neschválili pri prvom hlasovaní  
      zníženie úľavy od veku 62, teda platí zľava od 65 rokov. 
            Poslanci OZ po ešte raz  schvaľovali  Doplnok č.1 k tarife dopravcu pre prepravu cestujúcich  
            a batožín   v mestskej verejnej autobusovej doprave Martin, Vrútky. 
            Hlasovanie: 
                         Za:  1 -  Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:  5 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek          Zdržal sa: 0 
         
        b)  Kúpnu zmluvu parcely KN-C 96 , vo výmere 679 m², druh pozemku ostatná plocha, k.ú.  

             Bystrička,    v jednotkovej sume  30,00 €/m², čo spolu za celý pozemok predstavuje  

             20 370,00 €,  medzi   obcou Bystrička a Charlotte Kotíkovou, rod. Pocheovou 

        Starostka – informovala poslancov, že Katastrálny úrad v Martine prerušil zápis parcely KN-C 96,  
        pretože nebolo schválené Uznesenie v zmysle novely zákona. Preto je potrebné ešte raz schváliť 
        kúpy vyššie uvedenej parcely. 
        Poslanci OZ schválili  Kúpnu zmluvu, uzatvorenú v zmysle § 588 a nasl. Zákona č. 40/1964 Zb.  
        Občiansky zákonník  v znení neskorších predpisov, pozemku – parcela registra „C“ parc. č. 96 , vo  
        výmere 679 m², druh pozemku ostatná plocha,  k.ú. Bystrička,  v jednotkovej sume  30,00 €/m², čo  
        spolu za celý  pozemok predstavuje 20 370,00 €,   medzi  obcou Bystrička a Charlotte Kotíkovou,  
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        rod.  Pocheovou. Charlotte  Kotíková, rod. Pocheová  je na základe LV  č. 685, vedenom na  
        Okresnom   úrade Martin,    Katastrálnom odbore, pre okres Martin, obec Bystrička, k.ú. Bystrička,  
        výlučným vlastníkom nehnuteľnosti pozemku , parcela registra „C“, parc. č. 96, vo výmere 679 m² 
        druh pozemku  ostatná plocha a túto  predáva a obec Bystrička vyššie uvedený pozemok kupuje do  
        svojho  výlučného   vlastníctva v podiele 1/1.  
            Poslanci OZ  schválili uznesenie. 
            Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
       c )  Zmena termínu zasadnutia OZ vo februári 
             Starostka – navrhla, že by bolo dobré presunúť februárové zastupiteľstvo o týždeň, pretože 
             januárové zasadnutie sa konalo o dva týždne neskôr. 
             Ing. Rendek – nehodí sa mu tento termín 
                Poslanci OZ  schválili presun zasadnutia o týždeň. 
                Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
       d) Výzva – Fond na podporu športu – rekonštrukcia multifunkčného ihriska v areáli TJ Slovan 
            Starostka – informovala poslancov, že je zverejnená Výzva na modernizáciu športovej  
            infraštruktúry. Je to náročná úloha  a krátky termín na podanie žiadosti, preto je  potrebné určiť  
            poslanca, ktorý má na starosti Komisiu športu, aby sa tomu venoval. Ing. Košút s úlohou súhlasil. 
            Osloví projektanta na spracovanie projektu, zabezpečí obhliadku miesta, podanie žiadosti  
            a priebežne bude informovať obecné zastupiteľstvo.   
                Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
    e)   Ing. Beláň – vytvorenie bežkárskych tratí 
           Ing. Filip  Beláň prišiel s návrhom, že by bolo dobré vytvoriť bežkárske trate v k.ú. Bystrička, on má  
           Štvorkolku  a spropagovať ich.   
           Starostka – nemôže obec vytvoriť bežkárske trate na cudzích pozemkoch. Treba osloviť majiteľov  
           pozemkov, či s tým budú súhlasiť  a je potrebné vytypovať trate. 
           Ing. Filip  Beláň – podal info   - Výzva na  nabíjačky na motorové vozidlo. 
               Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
  f)   Ing. Malko – schválenie poukážok pri jubileách a privítanie detí do života 
        Ing. Malko prišiel s návrhom, že by bolo dobré schváliť  nákup poukážok, ktoré by sa odovzdali  
        jubilantom od 65  rokov, 70, 75 ... v jednotkovej sume 10,00 €/poukážka, občania môžu uskutočniť  
        nákup  v COOP Jednota a pre novonarodené deti v sume 25,00 €/ poukážka v obchode Mini svet detí. 
        Starostka – nech si každý občan kúpi, čo potrebuje. 
               Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
16.  Diskusia 
 
17.  Záver 
      Starostka – poďakovala za účasť a ukončila pracovné stretnutie.  
V  prípade nejasností je doložený zvukový záznam. 



 

 

 


